
PROTOKÓŁ  Nr 6/12

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Boguszowie-Gorcach pod 
przewodnictwem Renaty Stec – Przewodniczącej Komisji,

odbytego dnia 11 czerwca 2012 roku.
 
W posiedzeniu udział wzięli radni zgodnie z listą obecności 
                                                                                             - załącznik nr 1
Radny Wiśniewski – nieobecny.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:00.
Posiedzenie zakończyło się o godz. 14:20.

Porządek posiedzenia:
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
2. Analiza wykonania budżetu gminy Boguszów-Gorce za 2011 r.
3.  Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał w zakresie działania Komisji:
4.  Sprawy różne.
5. Opracowanie i przyjęcie planu pracy na II półrocze 2012 r.

Ad. 1 
W związku z brakiem uwag protokół został przyjęty.

Ad. 2
Analizy wykonania budżetu gminy Boguszów-Gorce za 2011 r. dokonała Z.Mostowska – 
Skarbnik Miasta.

–  załącznik nr 2
Porównała wykonanie budżetu za 2011 r. do wykonania za 2010 r.
Radna Stec zapytała czy po realizacji budżetu z 2011 r. nasunęły się jakieś wnioski do planu 
budżetu na 2013 r?
Burmistrz Miasta zasygnalizował, że należy spojrzeć na główne dochody Gminy – wpływy 
z  czynszów,  sprzedaż  nieruchomości.  Gospodarka  mieszkaniowa  powinna  sama  się 
finansować,  a  tak  nie  jest.  Stawka  czynszu  w  następnym  roku  wzrośnie  o  ok.  10  %, 
natomiast o podatku od nieruchomości zadecyduje Rada.
Komisja omówiła temat podniesienia podatku dochodowego i podatków lokalnych.

Ad. 3
A)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Uchwale  Budżetowej  na  rok  2012  omówiła 
Z.Mostowska – Skarbnik Miasta.
                                                                                                                 - załącznik nr 3

Radny Wysocki zapytał jakie prace będą przeprowadzane na cmentarzach?
Burmistrz wyjaśnił, że będą to aleje i budowa nowych kwater.

Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Stanowisko  Komisji: Komisja  w  głosowaniu  jawnym,  głosami  6  za  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.



B) Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2012-2022 
omówiła Z.Mostowska.
                                                                                                                - załącznik nr 4

Komisja  poruszyła  temat  funkcjonowania  tzw.  „szarej  strefy”  i  podnoszenia  podatków 
lokalnych.

Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Stanowisko  Komisji: Komisja  w  głosowaniu  jawnym,  głosami  6  za  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.

Ad. 4
W sprawach  różnych  radna  Foryś  zapytała  kiedy  będzie  przeprowadzony  remont  muru 
oporowego przy Publicznej Szkole Podstawowej Nr 6?
Burmistrz odpowiedział, że wykonawca jest już wyłoniony.
E.Bieniek-Budz  –  Dyrektor  OSIR  poinformowała,  że  zaginął  zabytkowy  kamienny 
drogowskaz w pobliży stadionu na Górze Parkowej. Jest to zabytek klasy „0”. Poprosiła 
również o wsparcie rzeczowe i finansowe Mini Setki.
Radny Kranc zgłosił następujące sprawy:
– przy wjeździe na ul.Kopernika 24 został zrobiony wysoki chodnik i nie można wjechać 

na posesję;
– zła widoczność na wiadukcie  ul.Krakowska i  ul.Reymonta – krzewy wrastają w pas 

drogi;
– zaznaczył, że koszenie trawy na terenie miasta jest bardzo niedokładne;
– ul.Pokoju – zapadnięty teren wokół studni;
– zaznaczył, że nie życzy sobie, aby jego nazwisko widniało jako składający skargę do 

Powiatu.
Burmistrz Miasta zasygnalizował, że radni to osoby publiczne i każda ich wypowiedź jest 
wypowiedzią publiczną.

Ad. 5
Komisja opracowała następujący plan pracy na II półrocze 2012 r.:

LIPIEC – 04.07. (środa) godz. 12.00
1. Informacja z 3 ostatnich lat na temat:

– odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania wieczystego nieruchomości;
– sprzedaży nieruchomości na poprawę terenów przyległych.

2. Informacja  na  temat  pomocy  społecznej  udzielanej  dzieciom  –  dożywianie,  stypendia, 
rehabilitacja, itp. (z 2 ostatnich lat).

SIERPIEŃ – 27.08. (poniedziałek) godz. 12.00
1. Informacja na temat rozwoju turystyki – planowane fundusze ba lata 2013-2014.
2. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2012 r.

WRZESIEŃ – 20.09. (czwartek) godz. 13.00
1. Realizacja inwestycji miejskich – plan i realizacja (terminy i finanse).



PAŹDZIERNIK – 18.10. (czwartek) godz. 13.00
1. Priorytety budżetowe na rok 2013.
2. Wnioski Komisji do projektu budżetu na 2013 rok.

LISTOPAD –   22.11. (czwartek) godz. 13.00
1. Podsumowanie pracy PGK „Sanikom” Sp. z o.o.
2. Informacja na temat przygotowania do zimowego utrzymania dróg i chodników.

GRUDZIEŃ – 13.12. (czwartek) godz. 13.00
1. Informacja  o  wysokości  pozyskanych  środków  z  funduszy  unijnych  i  innych  funduszy 

zewnętrznych, złożonych wnioskach i efektach realizacji.
2. Omówienie i przyjęcie planu pracy na I półrocze 2013 r.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zakończyła posiedzenie.
Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządziła:                     Przewodnicząca Komisji:

Agnieszka Oldecka-Świetlik                                Renata Stec

Szczegółowy zapis posiedzenia stanowi załącznik do Protokołu (płyta CD).
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